
Santon: Byłem bardzo blisko Romy

News - ASRoma.pl

Obrońca Newcastle United - Davide Santon przyznał, że podczas letniego

mercato był o krok od zasilenia szeregów AS Roma.

 

21-latek ekipę Srok zasilił po definitywnym transferze z drużyny Interu Mediolan.

Wcześniej, wypożyczony był do zespołu Ceseny.

 

- Przez moment byłem bardzo blisko Romy. Nie sfinalizowano jednak umowy i

wybrałem Anglię. Co prawda nie było oficjalnego spotkania, jednak wiem, że Walter

Sabatini [dyr. sportowy Romy przyp. red.] bardzo liczył na mój transfer do Rzymu.

 

- Moje negocjacje z agentem nie przyniosły rezultatów. Wybrałem więc Newcastle i

jestem z tego zadowolony.- zakończył Santon.
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